
Styrelsemöte       

Protokoll fört för styrelsemöte, Södra mannabergs Samfällighetsförening 2021-08-30 Falkenberg 

Punkter inför dagens möte 
1. Ordförande öppnar mötet 

2. Föregående protokoll 

3. Justeringsmän 
4. Kassörens rapport 

5. Rapport från ansvarsområden 

6. Inkommande ärenden 

Klippning av område 

a. Hastighet på vägar 

b. Asfaltering 

c. Grillplats 

d. Belysning av stig 

7. Övriga frågor 

a. Spärr vid busshållplats 
8. Mötet avslutas 

 

Närvarande 
Mötet genomfördes via Teams  

Karl-Johan Karlsson (Karla) 
Maria Hultén 

Henric Larsson 

Hanna Lund 

Magnus Weréen 

Brynolf Johansson 

Linn Ståhl 

Helena Olofsson 

Föregående protokoll 
Karla gick igenom protokollet 

Justeringsmän 
Ordförande justerar 

Kassörens rapport 
Nu är alla fakturor betalda  

Rapport från underhållsplan/ansvarsområden 
-Vi ska försöka få till en aktivitet under hösten.  

-Planeringsgruppen ser på ett alternativ till en plantering som håller året runt. 

-Farmartjänst kommer i mitten av september 

Vi ska klippa området i innercirkeln i år, ev lite kring gator resten förblir oklippt i år.   

Att låta övrigt gräs växa gynnar mångfalden.  

-Hastigheten i området känns bättre nu. 

-Asfaltering kommer efter att den tunga trafiken är klar i området.  

-Grillplatsen, Karla tar kontakt med Örjan Christofferson. Leveransen av grillplatsen dröjer till slutet 

av november (informationen i kursivt kom efter mötet). 

-Belysning av stigen, Karla har tagit kontakt med kommunen och börjat dragit i tråden.  

 



Inkomna ärenden 
Inga nya inkomna ärenden 

Övriga frågor 
 

 Nästa styrelsemöte  

2021-10-24 kl 20 genomförs via Teams 

 

Vid protokollet (2021-08-30)    Justerare  

 

 

Magnus Weréen    Karl-Johan Karlsson 

 

  


